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OR.0021.37.2022 

 

Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Rypinie 

za okres od 18 maja 2022 roku do 15 czerwca 2022 roku. 

 

 

W okresie sprawozdawczym odbyły się 5 posiedzeń Zarządu Powiatu, podczas których Zarząd 

podjął 9 uchwał.  

 

W dniu 25 maja 2022r.: 

- Podczas posiedzenia Zarząd Powiatu podjął 2 uchwały. 

- Dyskutowano na temat przedłużenia umowy najmu mieszkania znajdującego się w Zespole Szkół 

nr 1 na okres trzech miesięcy. 

- Członkowie Zarządu dyskutowali na temat pisma od Pani Wioletty Smulskiej w sprawie 

przedłużenia umowy najmu na okres 5 lat, a jednocześnie Zarząd Powiatu otrzymał pismo od 

Burmistrza Miasta Rypin w którym wyraża on zgodę na przedłużenie umowy Pani Smulskiej na 

dotychczasowych warunkach. 

- Członkowie Zarządu dyskutowali na temat pisma od Młodzieżowego Klubu Sportowego 

„Ekonomik”, który wnioskuje o przyznanie środków finansowych w wysokości 1 tyś. zł na  

organizację I Memoriału Pamięci Jarosława Nawatkowskiego - pomysłodawcy turniejów piłki 

nożnej o Puchar Starosty. 

 

W dniu 1 czerwca 2022r.: 

- Podczas posiedzenia Zarząd Powiatu ustalił, iż przedłuża umowę najmu Aqua Baru Pani Wiolecie 

Smulskiej o 5 lat i podnosi czynsz do 2.723,45 zł. 

- Dyskutowano na temat przyznanych środków powiatowi rypińskiemu: 6.375.000 zł na rozbudowę 

przychodni przy szpitalu oraz budowę tunelu łączącego obiekty SPZOZ, a także pozyskano prawie 

6 mln zł na wyposażenie szkół powiatowych.  

- Członkowie Zarządu Powiatu negatywnie rozpatrzyli pismo Pani Anny Kulpa w sprawie wynajmu 

baru w RCS.  

Dyskutowano na temat wniosku od Komisji Ochrony Zdrowia, Porządku Publicznego i 

Bezpieczeństwa Obywateli w sprawie pomocy w organizacji dodatkowego ujęcia wody w SP ZOZ 

w Rypinie w celu zabezpieczenia przed zanieczyszczeniem i wyłączeniem wodociągu głównego. 

- Zarząd Powiatu ustalił, iż zamówi operaty szacunkowe dla mieszkania przy ul. Kościuszki i przy 

ul. Nowy Rynek w celu podniesienia kwoty czynszu.  

 

W dniu 6 czerwca 2022r.: 

- Podczas posiedzenia Zarząd Powiatu podjął 1 uchwałę. 

- Członkowie Zarządu dyskutowali na temat pisma od Prokuratury informującego o umorzeniu 

sprawy dotyczącej popełnienia przestępstwa w placówce Domu Dziecka. 

- Dyskutowano na temat pisma od rodziców dzieci niepełnosprawnych z prośbą o kontynuację zajęć 

z hipoterapii w roku 2022 tak jak w latach ubiegłych.  

 

W dniu 10 czerwca 2022r.: 

- Podczas posiedzenia Zarząd Powiatu podjął 2 uchwały. 

- Dyskutowano na temat Decyzji Wojewody Kujawsko-Pomorskiego który zaleca zapewnienie 

Ukraińcom od dnia 1 czerwca 2022 roku całodziennego wyżywienia zbiorowego oraz 

zakwaterowania. 

- Członkowie Zarządu dyskutowali na temat wzrostu wynagrodzeń za dostarczane artykuły przez 

firmy, które dostarczają żywność do jednostek powiatowych.  
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W dniu 15 czerwca 2022r.: 

- Podczas posiedzenia Zarząd Powiatu podjął 4 uchwały. 

- Członkowie Zarządu złożyli gratulacje Panu Tomaszowi Sajnóg z okazji zakończenia pracy 

zawodowej i przejścia na emeryturę oraz podziękowali za wieloletnią współpracę.  

- Dyskutowano na temat wniosku od Muzeum Ziemi Dobrzyńskiej w sprawie dofinansowania 

badań archeologicznych w Starorypinie Prywatnym. 

 


